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Αξιότιμε Κύριε Υπουργέ, 

 

Όπως επισημάνθηκε και στο πρόσφατο Συνέδριο της ΚΕΔΕ στην Ρόδο, η οικονομική 

κατάσταση των ΟΤΑ είναι εξαιρετικά δύσκολή και πολλοί Δήμοι της Χώρας δυσκολεύονται να 

καταρτίσουν προϋπολογισμούς,νεόψει του έτους 2025 

 

Η οικονομική ασφυξία των Δήμων οφείλεται κυρίως στο υψηλό ενεργειακό κόστος και στην 

αύξηση του μισθολογικού κόστους, την παρακράτηση από το Δημόσιο του τέλους ταφής 

στους ΧΥΤΥ ενώ δεν επωφελήθηκαν επαρκώς από τα κονδύλια του Ταμείου Ανάκαμψης. Ως 

αποτέλεσμα, σε πολλούς ΟΤΑ  

 

Για να αντιμετωπίσουν την οικονομική δυστοκία πολλοί Δήμαρχοι ζητούν να αυξηθούν τα 

Δημοτικά Τέλη προκειμένου να αντιμετωπίσουν τα οικονομικά προβλήματα των Δήμων, 

μετακυλίοντας με αυτόν τον τρόπο το πρόβλημα στους Δημότες . 

 

Δεδομένων όλων των παραπάνω ερωτάται ο Αρμόδιος Υπουργός: 

 

1)Πως προτίθεται να αντιμετωπίσει τα προβλήματα της οικονομικής δυσχέρειας των 

Δήμων; 

2) Θα ενισχυθούν κατάλληλα οι Δήμοι , προκειμένου να μην αυξήσουν τα δημοτικά 

τέλη; 

 

Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ 

ΠΕΤΡΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΑΔΗΣ Βουλευτής Β Θεσσαλονίκης  
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